
       

Behoud gezonde bomen  
MOTIE 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 13 oktober 2022, in beraadslaging 
over het definitief ontwerp Integrale Vernieuwing Openbare Ruimte In Meerwijk (IVORIM); 
 
 

Constaterende dat: 
 

- Er blijkbaar 13 bomen extra gekapt moeten worden om parkeerplaatsen te 
realiseren; 

- Van deze extra te kappen bomen er een aantal groot en gezond zijn; 
 

 
Overwegende dat: 
 

- Grote gezonde bomen een groter bladoppervlak hebben, en daardoor meer CO2 
opnemen, meer zuurstof afgeven, meer regenwater opnemen, meer fijnstof 
afvangen, voor meer schaduw zorgen; kortom goed zijn voor het klimaat; 

 
 

Draagt het college van B&W op om: 
 

- Te kijken welke gezonde bomen niet gekapt hoeven te worden, en anders in ieder 
geval te kijken of ze behouden en verplaatst kunnen worden; 

 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 

 


